

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Simulation Modeling of the Impact of Distributed Photovoltaic Power Grid Connection on Grid Voltage

(分布式光伏电源并网对电网电压影响的仿真建模)

P. PENG.....213

Investigation on the Electromagnetic Transient for AC/DC Parallel Line during Lightning Fault

(交直流并行线路雷击时电磁暂态仿真研究)

P. PENG.....220

A Nonlinear Model Identification Method of Photovoltaic Grid-Connected Inverters Based on the NARX Model

(基于 NARX 模型的光伏并网逆变器非线性模型辨识方法)

W. ZHENG.....228

Research on Fast Recovery from Link Failures Based on Openflow in Smart Grid

(基于 Openflow 的智能电网网络链路故障恢复研究)

Y. F. HUANG, Y. ZHAO, B. B. LIAO, Y. B. WANG.....242

The Grounding Mode Based on the DG Interconnection Transformer and the Selection of Relevant Zero Sequence Protection Scheme

(基于 DG 并网变压器接地方式及相关零序保护方案选择)

X. LIN, Y. LI, Q. LI, X. Y. ZHU, Y. B. ZHANG.....252

Study on Optimization of Peak Load Shifting in Zhongshan Power Supply Bureau and Development of the Support System

(中山供电局行业错峰优化研究及系统开发应用)

Z. J. GUO, Z. H. GUO, S. Q. GUO, H. H. KUANG.....262